
Safety Warning

1. Do not use the unit, store, or charge battery outdoors or on wet surfaces. Do not allow to get wet. 

2. Do not allow to be used as a toy Not intended for use by children age 12 and under. Close supervision is 
necessary when used by or near children. To avoid injury or damage, keep children away from product, 
and do not allow children to place fingers or other objects into any openings. 

3. Do not use a charger with a damaged power cord or plug. If the device or charger does not work 
properly, dropped, damaged, missed or dropped into water, please contact us. 

4. Do not touch the charger with wet hands to avoid electric shock. 

5. Do not vacuum flammable or combustible liquids, such as gasoline, or use in areas where liquids may 
be present. 

6• Turn off the power switch before removing or installing the power nozzle. 

7• Do not vacuum anything that is burning or smoking, such as cigarettes, matches or hot ashes. 

8• Do not use without filters or dirt cups to avoid contaminating the air. Wash your hands after using the 
vacuum cleaner.

9• Do not incinerate even if the charger, battery, or equipment is severely damaged. The battery may 
explode on fire. Do not expose the battery to high temperatures, as it may catch fire or explode. 

10• Unplug the charger from the power outlet before performing routine cleaning or maintenance. 

11• Battery leaks may occur under extreme conditions. If any liquid gets on your skin, wash quickly with 
soap and water. If liquid gets into your eyes, rinse with water for at least 15 minutes immediately. Seek 
medical attention immediately. 

12• Charge the unit with the charger we provided. 

13• The charger is for indoor use only. Make sure to always keep the battery and charger in a dry place. 

14• Avoid using this product to vacuum hard, sharp objects, as this may cause damage. 

15• Store properly in a dry place indoors. Do not expose the machine to freezing temperatures. 

16• Note: The vacuum cleaner adopted thermal protection technology to prevent overheating, will stop 
working when the item is over-heating.  

Attention:
Please ensure that it is fully charged when using 
it for the first time. Please run out the battery 
power before first charge to extend the product 
life.

Press the switch ON/OFF to 
turn on, the machine will 
start to operate in standard 
suction mode. Press the 
switch ON/ OFF again to 
turn off the vacuum.

Part name
Main Body
Retractable Aluminum Alloy Tube
Motor Brush Head
2 in 1 Dusting Brush
Crevice Tool
Carpet Brush Roller
Extra HEPA Filter
Wall Mount
Detachable Battery
Charger
Brush Cleaning Tool
User’s Manual

Charging, low charged

Charging, medium charged

Charging, near fully charged

Fully charged

High level of charge

Medium level of charge 

Low level of charge

Empty and needs charging

Quantity
1
1
1
1
1
1
1
1
1
1
1
1

Package List Product Assembling Diagram

Charging

Power Indicator

How to Use

Maintenance

Brush Roller Cleaning

Troubleshooting

Brush Introduction

1. Crevice Nozzle Tool
Remove dust on hard-to-reach area like window gap, bed feet, gaps between tables and chairs, etc .

Preparing
Please confirm if the vacuum is fully charged before using. Please charge it for more than 5 hours before 
the first use to ensure the normal operation of the product. Then select the appropriate brush head 
according to the area need to be cleaned. {check the "Brush Instructions")

Battery Install and Remove
Press the release button and drag the battery to remove it. Press the release button and push the battery 
to install it.

Operating
Switch On/Off and Change Suction Mode

2. 2-in-1 Brush Tool
Remove dust and hair on carpets and fleece .

Please clean it regularly to prolong the service life of the vacuum cleaner. Wash the filter unit with cold 
water at least every month.

Main Body (hand-held, non-washable parts) Cleaning:
(1)  Turn off the power before cleaning the body
(2) Please use a neutral detergent, wipe the body with half-wet cloth,
(3) Please avoid sun exposure and store in a cool and dry place.

C. Twist the dust box anticlockwise to remove the dust box and take out the filter.

D. Clean the filter and dust box with or without water and dry it.

B. Press the main body release button to 
remove the main body.

E. Install the filter in correct direction, make the 
buckles in right place and twist to
fix it.

Ensure the appliance is disconnected from the charger before removing the brush roller. Be careful not 
to pull the ON trigger.

(1) Push the brushbar head release button in the direction of the arrow until the cover of the brushbar 
head pops to open
(2) Remove the brushbar head by lifting it in the direction indicated
(3) The brush roller is washable. Before replacing, check that the brush roller is completely dry. After you 
have finished cleaning the Soft Roller Nozzle , reinstall it by following the disassembly steps in reverse to 
install the brush roller.

F. Install the main body. Put the hook into 
the hole, push the rear part and stop until 
hearing the sound of locking.

Accessories Introduction

Dust Box Release Button

Dust Box

Tube Release Button

Battery Release Button

Detachable Battery

Charging Spot

Retractable Aluminum
Alloy Tube

Carpet Brush Roller

Crevice Tool

2 in 1 Dusting Brush

Battery Power Indicator

Brush Cleaning Tool

Brush Head Release Button

Electric Brush Head

Wall Mount

Extra HEPA Filter

Suction Mode Switch

Switch ON/OFF

Main Body Release Button

press the suction mode 
switch to switch suction 

mode.

Common trouble

Main unit not working

Weak suction

Possible causes

Low battery power

Suction inlet blocked

Dust bin or filters blocked with dust

Rolling brushed is jammed with hair or long straps

Solutions

Charge the unit before use

Remove blockage in suction inlet

Remove the dust inside the bin or filters

Remove hair or long straps from rolling brush

Dust Box Cleaning
A. Press the release button to open the 
dust box lid, dump out the trash (as 
shown below in the picture)

USER MANUAL

For more information, please contact our support team:
hey@powerology.me

hey@powerology.me | www.powerology.me
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300W 
POWER SERIES
CORDLESS VACUUM PSV300V2GY

إرشادات السلامة

١. لا تستخدم الوحدة أو تخزن أو تشحن البطارية بالخارج أو على الأسطح الرطبة. لا تسمح للبلل.

٢. لا تسمح باستخدامها كلعبة. غير مخصص للاستخدام من قبل الأطفال الذين تبلغ أعمارهم ١٢ عامًا أو أقل. الإشراف الدقيق ضروري 
عند استخدامه من قبل الأطفال أو بالقرب منهم. لتجنب الإصابة أو التلف ، احرص على إبعاد الأطفال عن المنتج ، ولا تسمح للأطفال 

بوضع أذرع أو أشياء أخرى في أي فتحات.

٣. لا تستخدم شاحنًا به سلك طاقة أو قابس تالف. في حالة عدم عمل الجهاز أو الشاحن بشكل صحيح ، أو سقوطه ، أو تلفه ، أو فقده ، 
أو سقوطه في الماء ، فيرجى الاتصال بنا.

٤. لا تلمس الشاحن بيد مبللة لتجنب الصدمة الكهربائية.

٥. لا تقم بتفريغ السوائل القابلة للغسل أو الاحتراق ، مثل البنزين ، أو استخدامها في المناطق التي قد توجد بها سوائل.
٦. قم بإيقاف تشغيل مفتاح الطاقة قبل إزالة فوهة الطاقة أو تركيبها.

٧. لا تقم بتنظيف أي شيء يحترق أو يدخن ، مثل السجائر أو أعواد الثقاب أو الرماد الساخن.

٨. لا تستخدم بدون مرشحات أو أكواب قذرة لتجنب تلوث الهواء. اغسل يديك بعد استخدام المكنسة الكهربائية.
٩. لا تحرق حتى في حالة تلف الشاحن أو البطارية أو الجهاز بشدة. قد تنفجر البطارية أثناء التشغيل. لا تعرض البطارية لدرجات حرارة عالية ، 

فقد تعلق بها أو تنفجر.

١٠. افصل الشاحن عن مأخذ التيار الكهربائي قبل إجراء التنظيف أو الصيانة الروتينية.

١١. قد يحدث تسرب للبطارية في ظل ظروف قاسية. إذا لامس أي سائل بشرتك ، اغسلها سريعًا بالماء والصابون. إذا دخل السائل في 
عينيك ، اشطفهما بالماء لمدة ١٥ دقيقة على الأقل على الفور. اطلب العناية الطبية على الفور.

١٢. اشحن الوحدة بالشاحن الذي قدمناه.

١٣. الشاحن للاستخدام الداخلي فقط. تأكد دائمًا من الاحتفاظ بالبطارية والشاحن في مكان جاف.

١٤. تجنب استخدام هذا المنتج لتنظيف الأشياء الصلبة والحادة ، فقد يتسبب ذلك في تلفها.

١٥. يجب التخزين بشكل صحيح في مكان جاف بالداخل. لا تعرض الجهاز لدرجات حرارة متجمدة.

١٦. ملاحظة: المكنسة الكهربائية تستخدم تقنية الحماية الحرارية لمنع ارتفاع درجة الحرارة ، وسوف تتوقف عن العمل عندما يكون 
العنصر في درجة حرارة زائدة.

انتباه:
يرجى التأكد من أنه مشحون بالكامل عند استخدامه للمرة 

الأولى. يرجى نفاد طاقة البطارية قبل الشحن الأول لإطالة عمر 
المنتج.

اضغط على مفتاح التشغيل / 
الإيقاف للتشغيل ، سيبدأ الجهاز في 

العمل في وضع الشفط القياسي. 
اضغط على مفتاح التشغيل / 

الإيقاف مرة أخرى لإيقاف تشغيل 
المكنسة الكهربائية.

جزء اسم
الجسم الرئيسي

أنبوب سبائك الألومنيوم قابل للسحب
رأس فرشاة المحرك

٢ في ١ فرشاة غبار
أداة شق

فرشاة تنظيف السجاد
فلتر HEPA إضافي

جدار حامل
بطارية قابلة للفصل

شاحن
أداة تنظيف الفرشاة

دليل المستخدم

الشحن ، منخفضة الشحن

الشحن ، متوسط   الشحن

الشحن ، شبه مشحونة بالكامل

مشحونة بالكامل

مستوى عالي من الشحن

مستوى متوسط   من الشحن

مستوى منخفض من الشحن

فارغ ويحتاج إلى الشحن

Quantity
١
١
١
١
١
١
١
١
١
١
١
١

مخطط تجميع المنتجقائمة العبوة

الشحن

مؤشر الطاقة

كيف تستعمل

اعمال صيانة

تنظيف اسطوانة الفرشاة

استكشاف الأخطاء وإصلاحها

مقدمة الفرشاة

١. أداة شق فوهة
قم بإزالة الغبار عن المناطق التي يصعب الوصول إليها مثل فجوة النافذة وأرجل السرير والفجوات بين الطاولات والكراسي ، إلخ.

خطة
يرجى التأكد إذا كانت المكنسة مشحونة بالكامل قبل الاستخدام. يرجى شحنه لأكثر من ٥ ساعات قبل أول استخدام لضمان التشغيل 

الطبيعي للمنتج. ثم حدد رأس الفرشاة المناسب حسب المنطقة المراد تنظيفها. {تحقق من "إرشادات الفرشاة")

تركيب وإزالة البطارية
اضغط على زر التحرير واسحب البطارية لإزالتها. اضغط على زر التحرير وادفع البطارية لتثبيتها.

التشغيل
قم بتشغيل / إيقاف وتغيير وضع الشفط

٢. أداة فرشاة ٢ في ١
إزالة الغبار والشعر عن السجاد

يرجى تنظيفها بانتظام لإطالة عمر خدمة المكنسة الكهربائية. اغسل وحدة المرشح بالماء البارد كل شهر على الأقل.

الجسم الرئيسي (أجزاء محمولة باليد ، غير قابلة للغسل) التنظيف:
(١) افصل الطاقة قبل تنظيف الجسم

(٢) يرجى استخدام منظف محايد ، امسح الجسم بقطعة قماش نصف مبللة ،
(٣) يرجى تجنب التعرض لأشعة الشمس وتخزينها في مكان بارد وجاف.

C. قم بلف صندوق الغبار عكس اتجاه عقارب الساعة لإزالة صندوق الغبار وإخراج المرشح.

D- نظف المرشح وصندوق الغبار بالماء أو بدونه ثم جففهما.

B. اضغط على زر تحرير الجسم الرئيسي لإزالة الجسم 
الرئيسي.

E. قم بتثبيت "الاتجاه الصحيح" ، وجعل الابازيم في المكان 
الأيمن وقم بتحريفه.

.ON تأكد من فصل الجهاز عن الشاحن قبل إزالة أسطوانة الفرشاة. احرص على عدم سحب الزناد

(١) اضغط على زر تحرير رأس شريط الفرشاة في اتجاه السهم حتى ينفتح غطاء رأس شريط الفرشاة
(٢) قم بإزالة رأس قضيب الفرشاة برفعه في الاتجاه المحدد

(٣) أسطوانة الفرشاة قابلة للغسل. قبل الاستبدال ، تأكد من جفاف أسطوانة الفرشاة تمامًا. بعد الانتهاء من تنظيف فوهة الأسطوانة 
الناعمة ، أعد تركيبها باتباع خطوات التفكيك في الاتجاه المعاكس لتثبيت أسطوانة الفرشاة.

F. تثبيت الجسم الرئيسي. ضع الخطاف في الفتحة ، 
وادفع الجزء الخلفي وتوقف حتى تسمع صوت 

القفل.

مقدمة الملحقات

زر تحرير صندوق الغبار

مربع الغبار

زر تحرير الأنبوب

زر تحرير البطارية

بطارية قابلة للفصل

مكان الشحن

أنبوب سبائك الألومنيوم
 قابل للسحب

فرشاة تنظيف السجاد

أداة شق

٢ في ١ فرشاة غبار

مؤشر طاقة البطارية

أداة تنظيف الفرشاة

زر تحرير رأس الفرشاة

رأس فرشاة كهربائية

جدار حامل

فلتر HEPA إضافي

مفتاح وضع الشفط

تشغيل / إيقاف

زر تحرير الجسم الرئيسي

اضغط على مفتاح وضع الشفط 
لتبديل وضع الشفط.

مشكلة مشتركة

الوحدة الرئيسية لا تعمل

شفط ضعيف

الأسباب المحتملة

طاقة البطارية منخفضة

سد مدخل الشفط

حاوية الغبار أو المرشحات مسدودة بالغبار

فرشاة الدحرجة محشورة بالشعر أو الأشرطة الطويلة

حلول

اشحن الوحدة قبل الاستخدام

إزالة الانسداد في مدخل الامتصاص

قم بإزالة الغبار الموجود داخل الصندوق أو الفلاتر

قم بإزالة الشعر أو الأشرطة الطويلة من الفرشاة المتدحرجة

تنظيف صندوق الغبار
A. اضغط على زر التحرير لفتح غطاء صندوق الغبار ، 

وقم بتفريغ القمامة (كما هو موضح أدناه في 
الصورة)

دليل الاستخدام

hey@powerology.me | www.powerology.me
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مكنسة كهربائية بدون أسلاك
PSV300V2GYبقوة ٣٠٠ واط

لمزيد من المعلومات ، يرجى الاتصال بفريق الدعم لدينا:
hey@powerology.me


